

EG Konformitätserklärung
EC declaration of conformity

Hirschmann Car Communication GmbH
Stuttgarter Strasse 45-51
D-72654 Neckartenzlingen

Dokument-Nr.: SP/Zi/2017/01/18/602-456
Document No.:

Produktbezeichnung: CEL 80 26 BASE
Type of product:

Hiermit erklären wir, dass das/die o.g Produkt/e den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien entspricht / entsprechen:
Herewith we declare that the above mentioned product(s) is/are in accordance with the following council directives of the EC:

Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten
Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment


Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die Vorschriften der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten
The object of the declaration described above is in conformity with Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

Neckartenzlingen, 18. Januar 2017
Ort, Datum / place, date

Rechtsverbindliche Unterschrift / Firmenstempel:
Legally binding signature / Firm's stamp:


Hirschmann Car Communication GmbH
Stuttgarter Str. 45-51
72654 Neckartenzlingen
Postfach 16 49 - 72606 Nürtingen

i.V. Thomas Brien
Head of Product Management(Solutions)


i.V. Dr. Schlegel
Head of Quality and Environmental Management

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, beinhaltet jedoch keine Zusicherung von Eigenschaften.
Sicherheitshinweise falls den mitgelieferten Produktdokumentationen beigelegt sind zu beachten.
This declaration certify the conformity to the aforesaid Council Directives, but does not contain any undertaking as to quality.
The security instructions if contained in the supplied product documentation must be observed.